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Abstract (en)
The driven individual wheel running gear for a railbound vehicle has a chassis frame and two propulsion units (1) arranged in each case on the
longitudinal sides of the running gear between two individual wheels (2). The housing (3) for each propulsion unit is integrated into the frame as a
supporting element in the form of a longitudinal support. The housing of the propulsion units are detachably connected to at least one cross member
(4) of the chassis frame.

Abstract (de)
Ein angetriebenes Einzelradfahrwerk für ein Schienenfahrzeug, insbesondere für ein niederfluriges Straßenbahnfahrzeug, hat einen
Fahrwerkrahmen und zwei Antriebseinheiten (1), die an den Längsseiten des Fahrwerks jeweils zwischen zwei Einzelrädern (2) angeordnet sind. Die
Gehäuse (3) der Antriebseinheiten (1) sind als tragende Elemente in den Fahrwerkrahmen integriert und bilden vorzugsweise dessen Längsträger.
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